
Protokół nr XLIX/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 13 września 2023 roku w godz. 1400 -  1515 w Sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XLIX Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 
Ze względu na problemy techniczne, związane z brakiem możliwości przeprowadzenia 

transmisji sesji, Przewodniczący Rady odroczył termin posiedzenia do dnia 18 września 2023 
roku do godziny 1400. 

 
XLIX Sesja Rady Miejskiej w Poniecu została wznowiona 18 września 2023 roku w 

godz. 1400  w Hali Ośrodka Sportu i Rekreacji w Poniecu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400  wznowił obrady XLIX Sesji Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych oraz: 

 

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 
Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  sesji 

wraz z zaproszeniami na XLIX Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad XLIX 

Sesji Rady Miejskiej.  

 
Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej: 

 
1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 



3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu na drugie półrocze 2023 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność gminy Poniec, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości od Polskich Kolei Państwowych S.A. do gminnego zasobu 

nieruchomości. 

9. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej, 
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

11. Wolne wnioski i zapytania, 

12. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 
Pkt 1. Otwarcie. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Informacja została przyjęta bez uwag. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie zgłoszono 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 
XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 
uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       z 

uzasadnieniem.  



 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLIX/400/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu uchwały 

wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIX/401/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Gminnego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Poniecu na drugie półrocze 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika GZWiK Piotra Koguta o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Kierownik GZWiK Piotr Kogut przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIX/402/2023 

w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Gminnego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Poniecu na drugie półrocze 2023 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz w Poniecu udzielił głosu Kierownikowi GZWiK 

Piotrowi Kogutowi. 

 

Kierownik GZWiK Piotr Kogut podziękował za jednomyślne podjęcie uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność gminy Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 



uchwałę nr XLIX/403/2023 

w sprawie sprzedaży nieruchomości zabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność gminy Poniec, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości od Polskich Kolei Państwowych S.A. do gminnego zasobu 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIX/404/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości od 

Polskich Kolei Państwowych S.A. do gminnego zasobu nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt 9. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  Statutu 

Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 12 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XLVIII 

Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt 10.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

 

Nie zgłoszono.  

 

Pkt 11. Wolne wnioski i zapytania, 

 



Radny Stanisław Machowski podziękował Radnemu Powiatowemu Piotrowi 

Kogutowi za interwencję w sprawie wykaszania poboczy przy drogach 

powiatowych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz  zwrócił uwagę na zarastającą w parku 

ścieżkę rowerową.  

 

Pkt 12. Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XLIX Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1515 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
Jagoda Klimasz           Jerzy Kusz 
 

 

 

 

 

 


